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Προς: Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης της Ελλάδας 

Προς: Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
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Θέμα: Υποστελέχωση και καθυστερήσεις πληρωμών στο Παράρτημα ΑμεΑ Εύβοιας  

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Το Παράρτημα ΑμεΑ Εύβοιας του Κέντρου Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας 

αντιμετωπίζει σοβαρά προβλήματα υποστελέχωσης. Τα προβλήματα έχουν επισημανθεί 

εκτενώς σε προηγούμενη κοινοβουλευτική μου Ερώτηση με αριθμό 334/19-10-2024 προς το 

Υπουργείο Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, η οποία μέχρι σήμερα είναι αναπάντητη. Η 

έλλειψη επαρκούς προσωπικού επηρεάζει την ποιότητα των παρεχόμενων υπηρεσιών προς 

τους ωφελούμενους. 

Πρόσφατα, προέκυψε ένα νέο ζήτημα που αφορά την καθυστέρηση καταβολής δεδουλευμένων 

αποδοχών σε εργαζόμενους του Παραρτήματος. Συγκεκριμένα, νοσηλεύτριες ΔΕ με σύμβαση 

εργασίας ορισμένου χρόνου, οι οποίες εργάζονται στο Παράρτημα από τον Μάρτιο του 2020 με 

συνεχείς ανανεώσεις έως τις 31/12/2025, δεν έχουν λάβει τις αποδοχές τους για τους μήνες 

Ιανουάριο και Φεβρουάριο του 2025. Αυτό οδήγησε τις εργαζόμενες να προβούν σε επίσχεση 

εργασίας από τις 10/03/2025, διεκδικώντας την άμεση καταβολή των δεδουλευμένων τους. 

Επειδή η υποστελέχωση και η καθυστέρηση πληρωμών επηρεάζουν αρνητικά τη λειτουργία του 

Παραρτήματος και την ποιότητα των υπηρεσιών προς τους ωφελούμενους, 
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Επειδή οι εργαζόμενοι έχουν δικαίωμα στην έγκαιρη καταβολή των αποδοχών τους, 

Ερωτάσθε, 

1. Ποιες ενέργειες θα πραγματοποιηθούν ώστε να διασφαλιστεί η έγκαιρη καταβολή των 

δεδουλευμένων αποδοχών στους εργαζόμενους και να αποφευχθούν παρόμοια 

περιστατικά στο μέλλον; 

2. Ποια άμεσα μέτρα προτίθεται να λάβει το Υπουργείο για την επίλυση του προβλήματος 

της υποστελέχωσης στο Παράρτημα ΑμεΑ Εύβοιας; 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

Καζάνη Αικατερίνη 

 




